



Richard the Lionheart Mascot (July 14, 2021)

Upon extensive research, the Glendon College Student Union has come to realize that its mascot Richard and its namesake do not represent the GCSU's core values. King Richard I, also referred to as Richard the Lionheart, harkens back to colonial practices and crusades, which directly opposes what the GCSU stands for. As such, the Glendon College Student Union will be severing all ties relating to the name and the mascot. This includes but is not limited to the removal of the Richard logo from the GCSU's official social media accounts, official website, merchandise, and printed documents. As a means of encouraging social consciousness, a new mascot will be chosen promptly. One that is free of religious and ethnic discrimination of any kind. One that supports the GCSU's vision to safeguard the rights of individual students regardless of the components of their identities. One that appropriately represents the student body and its interests.

La mascotte Richard le Coeur de Lion (14 juillet 2021)

Après des recherches approfondies, l'Association Étudiante du Collège Glendon s'est rendu compte que sa mascotte Richard et son homonyme ne représentent pas les valeurs fondamentales de l'AÉCG. Le roi Richard Ier, également connu sous le nom de Richard Cœur de Lion, rappelle des pratiques coloniales et des croisades, s'opposant directement à ce que représente l'AÉCG. En tant que telle, l'Association Étudiante du Collège Glendon compte rompre tous ses liens relatifs au nom et à la mascotte. Cela comprend, mais ne se limite pas au retrait du logo Richard des comptes officiels de médias sociaux, du site Web officiel, des marchandises et des documents imprimés de l'AÉCG. Avec l'intention d'encourager une conscience sociale, une nouvelle mascotte sera choisie rapidement; une qui est libre de toute discrimination religieuse et ethnique. Une qui soutient la vision de l'AÉCG de protéger les droits des étudiants individuels, peu importe les composantes de leurs identités. Une qui représente de manière appropriée le corps étudiant et ses intérêts.

